



MALFROY

FOULARDS - FRANCE

PRINTEMPS-ÉTÉ 2016
SPRING-SUMMER 2016

ref: 27598.01
Cane silk printed pattern.
Filk painting printed square.
90 x 90, Cat 1 Silk.
100% SOIE / SILK

Artiste peintre / Painter artist

THANH THUY

Mademoiselle Thanh Thuy est une artiste peintre Parisienne d'origine vietnamienne atteinte de trisomie 21, et qui en dépit de toute attente et des stéréotypes n'a pas eu peur de rêver en grand et d'agir en s'épanouissant dans la peinture.
Avec l'encouragement et le soutien de ses parents et de sa famille, Thuy a développé un large choix de peintures acrylique et à l'huile dans un style unique riche et profond qui sont exposées entre Paris et le Vietnam. Thuy a reçu le don de la générosité par l'amour inconditionnel que sa famille avait pour elle, et ils lui ont transmis le désir de rendre aux autres en reversant une partie de ses ventes à des œuvres de charités au Vietnam et en France.

Tous ici chez Malfroy avons été touchés par la volonté de sa famille de réaliser des foulards avec ses peintures et c'est pourquoi nous avons proposé de manière spontanée de les montrer au monde entier en les intégrant à notre collection printemps été 2016.

Retrouvez Thuy sur : www.eaufine.com

Thanh Thuy, is a French-Vietnamese painter artist born with Down Syndrome and who despite all odds and stereotypes, was not afraid to dream big and act on her unparalleled talent for painting. With the unwavering encouragement and support of her parents, brothers and family, Thuy developed a portfolio of beautiful acrylic and oil paintings in a profoundly rich and expressive style unique to herself, all of which culminated in highly successful one-person shows throughout Paris and Vietnam. Thuy learned about the gift of generosity through her family's unconditional love for her, and channeled her desire to give back, by donating proceeds from sales of her art, to charities in Vietnam and in France.

Malfroy was touched by the desire of the family to realize scarves from thuy's paintings and spontaneously offered to show them to the world by including them into their next spring and summer 2016 scarf collection.

Learn more about Thuy : www.eaufine.com



Size: 27601.01

Caftan with tropical pattern.
Abstract painting printed square.
90 x 90. Cut 1 Rose.
100% SOE / SILK



Artiste peintre / Painter artist
THANH THUY

Size: 27612.01

Robe with tropical pattern.
Abstract painting printed square.
High city painting printed scarf.
40 x 100. Cut 2. Vert.
100% SOE / SILK



Artiste peintre / Painter artist
THANH THUY

Ref: 27785.01

Card: silk printed with an image
See in the new painting printed square
90 x 90. Col 1 Orange
100% SOIE / SILK



Artiste peintre / Painter artist
THANH THUY



Ref: 27613.01

Echappe camouflage
Impression feuillage.
In the woods painting printed scarf
45 x 140. Col 2 Jaune
100% SOIE / SILK



Ref: 27618.01

Echappe camouflage
Impression algues.
See woods painting printed scarf
45 x 140. Col 3 Violet
100% SOIE / SILK



Ref: 27600.01

Card: silk printed. feuillage.
In the woods painting printed square
90 x 90. Col 3 Violet
100% SOIE / SILK

Artiste peintre / Painter artist
THANH THUY



(En couverture)

Nat. 27599.01

Carré soie imprimé
champs de fleurs.
Fleur field printing
printed square.

90 x 90. Col. 3 Vert
100% SOIE / SILK

Nat. 27614.01

Echarpe monocolor
impression géométrique.
Geometry printed shawl.
43 x 160. Col. 1 Orange
100% SOIE / SILK

MALFROY

Malfroy & Million

malfroy@malfroy.com

tel. 33 (0)4 72 39 33 66

fax 33 (0)4 72 39 90 22

153, route de Vouttes

B.P. 33 69564

St Genis-Laval

Cedex France

www.malfroy-millon.com